

Title (en)

Connection between case and bracelet

Title (de)

Verbindung zwischen Gehäuse und Armband

Title (fr)

Liaison entre boîte et bracelet

Publication

EP 1201148 A1 20020502 (FR)

Application

EP 01124503 A 20011012

Priority

FR 0013518 A 20001023

Abstract (en)

Holes (20) in the watch casing bracelet shoulders (16) are coaxial (A-A) and screw holes (24) in the metal bracelet end blocks (22) have axes (B-B) which form an angle (α) with the axis (A-A). The screws (26) have a first slotted end (26a) and a second conical shaped end (26b) whose summit angle is twice that of the angle (α). The blocks (22) are made from the same material as the bracelet. Assembly comprising a watch casing (10) and a bracelet (12), in which the casing has a pair of shoulders (16) to which the bracelet is fitted, and which each have a hole (20) designed to receive the fixings which attach the bracelet to the casing. The assembly includes: (a) two metal blocks (20) fixed to the bracelet, fitted in the space (18) between the two shoulders (16), each having a screw hole (24), and; two screws (28), each engaged in one of the screw holes and into the hole (20) of the adjacent shoulder.

Abstract (fr)

Ensemble formé d'une boîte (10) et d'un bracelet (12), tous les deux réalisés en matériau rigide, dans lequel la boîte (10) comporte au moins une paire de cornes (16) au voisinage desquelles est disposé le bracelet (12) et qui sont munies chacune d'un trou (20) destiné à recevoir des moyens de fixation du bracelet à la boîte. Ces moyens de fixation comprennent: deux plots (22), en matériau rigide, solidaires du bracelet (12), disposés dans l'espace (18) compris entre les deux cornes (16) et munis chacun d'un trou taraudé (24), et deux vis (26), chacune engagée dans l'un des trous taraudés (24), dans lequel elle est vissée, et dans le trou (20) de la corne adjacente (16). Dans cet ensemble, les trous (20) des cornes (16) sont coaxiaux (A-A) et les trous taraudés (24) présentent des axes (B-B) qui forment un angle aigu (α) avec l'axe (A-A) des trous (20) des cornes (16).
<IMAGE>

IPC 1-7

A44C 5/14; G04B 37/14

IPC 8 full level

A44C 5/14 (2006.01); **G04B 37/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

A44C 5/14 (2013.01); **G04B 37/1486** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] CH 648459 A5 19850329 - BAMBI INC LIMITED
- [A] US 4785982 A 19881122 - IWAMURA MICHIIRO [JP], et al
- [A] GB 2127673 A 19840418 - CITIZEN WATCH CO LTD
- [A] FR 2713358 A1 19950609 - SCHICK HERVE [FR]

Cited by

EP3333643A1; US10359739B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1201148 A1 20020502; EP 1201148 B1 20040901; AT E274812 T1 20040915; DE 60105245 D1 20041007; DE 60105245 T2 20050908;
PT 1201148 E 20041231

DOCDB simple family (application)

EP 01124503 A 20011012; AT 01124503 T 20011012; DE 60105245 T 20011012; PT 01124503 T 20011012